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1、在圣诞和新年来临之际，祝福你平安快乐幸福!At Christmas and the coming year, wishing you peace, joy and happiness!
2、致以热烈的祝贺和良好的祝福，圣诞快乐，新年快乐。Warm greetings and best wishes for a merry Christmas and happy New Year.
3、传统佳节之际，献上圣诞的殷殷祝福，祝新年万事如意!Warmest wishes for Christmas and a happy, wish all the best in the New Year!
4、祝我的挚友圣诞快乐。愿你拥有美丽的圣诞所有的祝福。Merry Christmas, my best friend. Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
5、愿纯洁善良的主赐福与你，宽恕你所有的罪孽。祝你圣诞快乐。\"Pure good Lord bless you, forgive all your iniquities. Wish you a merry Christmas.
6、你还没收到礼物吗?那就快去睡吧!你的饱嗝声吓着圣诞老人了。You haven\'t received the gift? Then go to sleep! Your satisfied ge scare Santa Claus.
7、始终思念你，捎来圣诞佳节最美好的祝福，祝圣诞吉祥，新年如意。Christmas greeting you who is thought about all the best wishes, I wish a Christmas and a happy New Year.
8、在这辉煌快乐的圣诞佳节，献上一切美好的祝福!祝一切顺心如意!A brilliant and happy Christmas season, all good wishes! I wish all the best!
9、钟声已响起，在久久的仰视中，有一片暖意，也静穆如钟地在心头升起。The bell has sounded and looked up a long time, there is a warm, also delivery such as clock to rises in my heart.
10、平安之夜的使者，向你报一声平安，让这祥和的旋律，伴随你度过今晚。Night the angel of peace, to offer a safe, let this auspicious melody, accompany you through tonight.
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1、圣诞节就是外国神仙老大的生日，而中国一些凡人非要去凑热闹的日子。祝你圣诞快乐。
Christmas is the birthday of the foreign immortal boss, while some Chinese mortals are going to join in the busy days. I wish you a merry Christmas.
2、在这一年一次的圣诞节，请上帝给我勇气和力量吧，我一定要对你说出那字：快—还—钱！
On this annual Christmas, please God give me courage and strength, I must say the word to you: Quick - Return - money!
3、所有的祝福在圣诞夜你会收到，所有的音乐在圣诞夜你会听到，因我的祝福是用心的！
All the blessings you will receive on Christmas Eve, all the music you will hear on Christmas Eve, because my blessings are intentional!
4、这是我发给你的三天后的信息，别偷看哦，叫你别看，还看，祝你圣诞快乐！
This is the message I sent you three days later. Don\'t peek at it. Please don\'t peek at it. Look at it again. Happy Christmas to you!
5、宝宝，圣诞节又要到了，我有祝福给你，希望你明年聪明一点，可爱一点，哎！
Baby, Christmas is coming again, I have wishes for you. I hope you will be smarter and cuter next year. Hey!
6、鱼对水说：你看不见我的眼泪，因为我在水里。水说：我能感觉到你的眼泪，因为你在我心里。
Fish said to water, \"you cannot see my tears, because I am in the water. Water said, \"I can feel your tears because you are in my heart.\"
7、我现在特别希望自己变老！是不是很奇怪，因为今晚你没有理由不爱一个老人！
I really want to grow old now! Is it strange that you have no reason to not love an old man tonight?
8、平安夜，祝你平平安安；圣诞夜，愿你幸福快乐；狂欢夜，让我们一起狂欢！
Christmas Eve, wish you peace; Christmas Eve, wish you happiness; Carnival night, let us revel together!
9、平安之夜的使者，向你报一声平安，让这祥和的旋律，伴随你度过今晚。
The messenger of peace night, peace to you, let this peaceful melody accompany you through tonight.
10、你的平安是我的愿望，你的真心是我的幸福，而我给你的礼物是我一生的祝福！圣诞节快乐！
Your peace is my wish, your sincerity is my happiness, and the gift I give you is my life\'s blessing! Merry Christmas!
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1、深深祝福，丝丝情谊，串串思念，化作一份礼物，留在你的心田，祝你圣诞快乐，新年幸福!Deeply bless, filar silk, so miss, turned into a gift, stay in your heart, wish you a merry Christmas and a happy New Year!
2、空中点点闪烁的银光环绕着缤纷的梦想，祝福你，双手合十许下的心愿，都一一实现在眼前。Air of twinkling dots silver around the colorful dream, bless you, hands pressed together make a wish, all in sight.
3、面对圣诞，面对身边匆匆而过的人，想起你，心中有一种感动。爱就是那种无法言抒的表达。In the face of Christmas, in front of the person and the side in a hurry, I think of you, there is a kind of touched in my heart. Love is an expression that beyond words to express.
4、当我在触碰着冰冷的键盘，我犹豫着你，遥远的回忆淌在我的泪滴，只有默默祝你圣诞快乐!When I was in touch with the cold keyboard, I hesitated, you distant memory in my tears dripped, only silently wish you a merry Christmas!
5、圣诞老人冲着我大笑，男孩女孩冲着我欢笑，爸爸妈妈冲着我微笑，听短信的人痴痴地傻笑。Santa Claus is laughing at me, boys and girls laugh at me, mom and dad smiling at me, listen to the person who is begging giggle.
6、论身材你苗条修长，论气质你天下无双，若男人看到你定会喊你一声——大妈，圣诞节快乐啊!Theory of slender figure you slim, the unique theory of temperament you, if a man see you will shout you, aunt, merry Christmas!
7、值此佳节，祝你全家圣诞快乐。Wishing you and your family a merry Christmas this holiday season。
8、祝节日幸福如意。Wishing you all the happiness of the holiday season。
9、愿你度过最美好的圣诞节!May you have the best christmas!
10、统佳节之际，献上圣诞的殷殷祝福，祝新年万事如意!Warm hearted wishes for an old fashioned Christmas and a happy New Year filled with all your favorite things!
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1、圣诞节了，你眼里有珠，珠里也一定要有我！
Christmas, you have beads in your eyes, you must have me in the Pearl!
2、我的每一下心跳想你一次，直到我生命停止，心不再跳动！我爱你！圣诞快乐！
My heart beats at you once, until my life stops, and my heart no longer beat. I love you! Merry Christmas!
3、给你特别的祝福！愿你平安夜里开心，这个特别的日子里。快乐！愿美丽与幸福陪伴在左右！
Special wishes for you! I wish you peace and happiness at night, this special day. Happy! May beauty and happiness be with you!
4、这些天来一直有个问题困惑着我：你明明不是母鸡，为什么人人都要祝你生蛋快乐？
These days, I have been puzzled by a question: You are clearly not a hen, why do everyone want to wish you a happy laying of eggs?
5、这样一个美妙时刻，新年的钟声经久不息，我的心在无尽的怀念中，感受你我灵魂的共鸣。
Such a wonderful moment, New Year\'s bells lingering, my heart in endless nostalgia, feel the resonance of your soul and mine.
6、平安之夜的使者，向你报一声平安，带着盈盈的相思，带着温馨的祝愿，祝福你圣诞快乐！
The messenger of Peace Night, give you a message of peace, with full of love, with warm wishes, and wish you a merry Christmas!
7、星星地悄悄划过就像我的泪水滴落！只想说一句话：圣诞快乐！
The stars are slipping across like my tears. Just want to say one sentence: Merry Christmas!
8、但愿我寄予您的祝福是最新鲜最令你的感动的，祝福你圣诞快乐新年如意！
I hope my blessing is the freshest and most moving of you. I wish you a merry Christmas and a happy new year.
9、圣诞树上飘落的雪花，带给你丰润的来年；圣诞树上摇摆的礼物，映照着你灿烂的.笑脸。
The snowflakes falling on the Christmas tree bring you a rich new year; the gifts swinging on the Christmas tree reflect your brilliant smiling face.
10、愿圣诞不仅是你欢笑的时刻，更是你欣喜的日子。祝福你。
May Christmas be a time for laughter and real enjoyment for you. Bless you.
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1、merry Christmasand happy new year!
圣诞快乐，恭贺新禧!
2、wishing you peace，joy and happiness through Christmasand the coming year.
在圣诞和新年来临之际，祝福你平安、快乐、幸福!
3、warm greetings and best wishes for Christmasand the new year!
致以热烈的祝贺和良好的祝福，圣诞快乐，新年快乐。
4、thinking of you and wishing you a beautiful Christmasseason.
美丽的圣诞节之际，谨致我的思念与祝福。
5、it seems that Christmastime is here once again，and it is time again to bring in the new year.we wish the merriest of Christmasto you and your loved ones，and we wish you happiness and prosperity in the year ahead.
圣诞节转眼又到，又该迎接新的一年了。我们向你及你的亲人们致以最美好的圣诞祝福，愿你在新的一年里事业兴旺，幸福美满!
6、may Christmasand the new year be filled with happiness for you.
愿你圣诞和新年幸福无尽。
7、a Christmasgreeting and good wishes to you who is thought about all the year through. have a beautiful Christmasand a happy new year.
始终思念你，捎来圣诞佳节最美好的祝福，祝圣诞吉祥，新年如意。
8、with all good wishes for a brilliant and happy Christmasseason.hope things are going all right with you.
在这辉煌快乐的圣诞佳节，献上一切美好的祝福!祝一切顺心如意!
9、here is wishing you all a merry Christmasand a new year bright with joy and success.
祝圣诞快乐，新年充满幸福和成功。
10、a merry Christmasand a wonderful new year.
圣诞快乐，新年好!
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1、愿你圣诞新年幸福无尽。
Wish you a happy Christmasand new year.
2、所有祝福揉成巧克力，要把一切喜庆变成奶油。永远快乐做成蛋糕，向你然后说声：圣诞快乐！
All blessings knead into chocolate，to turn all festivities into cream. Always be happy to make a cake，say to you: Merry Christmas!
3、圣诞快乐，新年好！
Merry Christmasand happy New Year!
4、偷偷许个愿，希望圣诞老人在圣诞节那天把你送给我。
Secretly make a wish that Santa Claus will give you to me on Christmasday.
5、愿圣诞的喜悦萦绕你心。
May the joy of Christmashaunt you.
6、每年圣诞节我都一样平淡的过，因为有了你，今年的圣诞节额外与众不同。
Every ChristmasI have the same plain，because with you，this year\'s Christmasis extra different.
7、圣诞节快乐！因为牵了你的手，所以我要抓住你的手。给你幸福给你快乐相伴永远爱你！
Happy Christmas! Because I took your hand，so I want to hold your hand. Give you happiness give you happiness accompany forever love you!
8、面对圣诞，面对身边匆匆而过的人们，想起你，心中有一种感动：爱，便是这种无法言说的缘吧。
In the face of Christmas，in the face of people passing by in a hurry，when I think of you，I am moved: love is this unspeakable fate.
9、圣诞快乐，恭贺新禧！
Merry Christmasand happy New Year!
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